

### Protokoll

**Styrelsemöte** 4, Verksamhetsåret 2025

**Datum** Söndag 16 mars

**Tid** 10.00

**Plats:** Jernholmen

**Närvarande:** Jerker Andersson, Lennart Arvidsson, Petra Åslund, Markus Nieminen, Claes Hedberg,  
Eva Emanuelsson

**Frånvarande:** Ingegerd Kempe

- 1 **Mötets öppnande**
  - Ordförande förklarar mötet öppnat
- 2 **Val av justerare**
  - Markus Nieminen och Claes Hedberg
- 3 **Dagordningens godkännande**
  - Dagordningen godkändes efter tillägg till övriga frågor.  
Leverantör av biredskap och Vaxsmältningsmaskin
- 4 **Föregående mötes protokoll**
  - a/ 241121
  - b/ 240109
  - c/ 240203
  - Protokoll a och b är inte tillgängliga
  - Protokoll c gicks igenom och det som skulle göras är gjort
- 5 **Utvärdering av genomförda aktiviteter (stående punkt)**
  - a/ - Medlemsmötet 3 mars
  - Mötet var välbesökt 17 medlemmar och det diskuterades bl.a invintring, varroa,
- 6 **Kuplagens arbete**
  - Lennart har besökt alla de tre kuplagen som föreningen har och redogör kort för läget i dem
  - De tre kuplagen är Jernholmen, Mariedal och Nollhaga.
  - Vid möten med kuplagen har Lennart bl.a uppmanat att kuplagen ska ha en årsplanering som man följer och som underlättar.
  - Nyborjare som går kurs nu vill kunna vara med i ett kuplag:
  - Kuplagen ska kunna erbjuda samhällen till försäljning för föreningens medlemmar.
  - Regelbundna kuplagsmöten där alla kuplag bjuds in kommer att hållas med det första idag.
- 7 **Planering av vårens medlemsmöten/aktiviteter, datum och ansvariga**
  - a/ **Vårstämningen**
    - Den 26 april är det vårstämning på Jernholmen, Trädgårdsgruppen ansvarar för planering och fika.
  - b/ **Medlemsmötet 28 april**
    - Huvudteam är Lennart som berättar om sin resa till Nordmakedonien.
    - Jerker går igenom Varroaprojektet.
    - Lennart och Jerker håller i mötet och fikar
  - c/ **Föreläsning i bihälsa, Evaldsson**
    - Ingrid Evaldsson har via mail bjudit in till tre tillfällen med föreläsningar om Bihälsa de är

kostnadsfria men först till kvarn gäller.

Styrelsen diskuterar om vi kan fråga Ingrid Evaldsson om hon skulle kunna komma till ett medlemsmöte under hösten och hålla ett anförande om bihälsa.

**Beslut** - Jerker tar kontakt med Ingrid.

8 **Övriga frågor**

a/ **Protokollsutskick alt brevutskick**

- Jerker lyfter frågan om var vi förvarar protokollen.

Som det är nu så lägger Lennart in dem i digitalt i Föreningens del av den digitala hemsidan som Sveriges biodlarförening tillhandahåller

**Beslut** – samtliga protokoll signeras digitalt

b/ **Öppet 1 kväll i veckan**

- Under vår och sommar är det öppet hus en gång/ vecka. Vi diskuterade om det ska vara öppet hus varje vecka även under vinterhalvåret. Inga beslut fattades

c/ **Leverantör biredskap**

- Föreningen skulle vara hjälpt av att ha en leverantör av biredskap där vi kan beställa och som levererar till Jernholmen.

**Beslut** - Petra kontaktar Lerums bigårdar och Susanne Holm för att undersöka om det finns intresse och hur villkoren ser ut

d/ **Vaxsmältningsmaskin**

- Frisulan har en vaxsmältningspanna och nu har föreningen fått frågan om vi vill ha den.

**Beslut** - Jerker ombesörjer att maskinen blir fotograferad och att information om den sammanställs. Därefter går frågan ut till alla medlemmar om någon vill överta den.

8 **Nästa möte**

-15 april 18.00 på Jernholmen

9 **Mötets avslutande**

- Ordförande avslutar mötet.

**Protokollet justeras**

.....

Markus Nieminen

.....

Claes Hedberg